
Finanční výbor zastupitelstva města Chlumec, volební období 2022-2026 

Zápis z 8. jednání finančního výboru zastupitelstva městu Chlumec dne 18.9.2024 

 

 

Datum/čas: 18.9..2024 od 16:00 do 18:00 

Přítomni: Václav Sklenář – předseda FV 

Ing. Pavla Babická, Ing. Petra Piroutková, Jaroslav Stibor, Václav Novák – členové FV 

Petra Pavelková – tajemník FV 

 

FV je usnášeníschopný. 

Předseda FV navrhl program jednání FV, který byl schválen. 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Projednání podnětu zastupitelům zaslaný občanem Ing.Špičkou 

3. Finanční kontrola akce Odstranění budovy zázemí Chlumeckého sportovního areálu 

4. Úprava daně z nemovitosti 

5. Kontrolu závěrečného účtu města Chlumec za rok 2023 

6. Ostatní 

 

Ad 2: 2. Projednání podnětu zastupitelům zaslaný občanem Ing.Špičkou 

Členové FV byli seznámeni s podnětem občana Ing.Špičky 

Členové FV požádali paní Pavelkovou o informace k jednotlivým bodům podnětu. 

Proběhla diskuse k jednotlivým bodům. 

Vyjádření k jednotlivým bodům 

I. schválení ZM účelové rozpočtové rezervy na studie a projekty 

 

 k bodu č. 1 … drobná chyba u skate parku, nebylo realizováno rozpočtové opatření … FV doporučuje 

dbát větší pečlivosti 

 

k bodu č. 2 … bez zjištění 

 

II. Pravomoci RM schválené ZM 

 

k bodu č. 1 … drobná chyba … FV doporučuje upravit pravidla a limit pro běžné položky 

 

k bodu č. 2 … chyba nenalezena, rozpočet v pořádku 

 

III. Základová deska pod kontejnerem Stradov 

 



Nejedná se o investici, ale o běžnou údržbu. 

 

IV. Finanční limit vedení města u podepisování výdajových dokladů – objednávek 

 

 Nejedná se o objednávky na jednoho dodavatele, podnět je tedy bezpředmětný. Jednalo se o zajištění 

velké akce, která měla v rozpočtu dostatek prostředků. Pro tyto případy doporučujeme upravit znění 

vnitřní směrnice. 

 

Ad 3: 1. Finanční kontrola akce Odstranění budovy zázemí Chlumeckého sportovního areálu 

Členka FV paní Ing. Piroutková provedla kontrolu vyúčtování akce a s výsledkem seznámila členy FV.  

Dokument kontroly je přílohou zápisu. 

Členové FV berou výsledek kontroly na vědomí a souhlasí s ním. 

 

Ad 4: Úprava daně z nemovitosti 

Členové FV byli seznámeni s návrhem znění Obecně závazné vyhlášky, která by v případě schválení 

zastupitelstvem měla být účinná od 1.1.2024. 

Ad 5: Kontrola závěrečného účtu města Chlumec za rok 2023 

Členové FV na základě podkladu od tajemnice FV paní Pavelkové provedli kontrolu závěrečného účtu 

města Chlumec za rok 2023. 

FV upozorňuje na výrazný nepoměr plánovaných a skutečných investičních výdajů. Tyto údaje jsou 

závazné a měla by být věnována větší pozornost stavu přípravy investičních v době jejich zahrnutí do 

plánovaných výdajů.  

 

 

Ad 6: Ostatní 

 

 

 

 

Předseda FV poděkoval přítomným a jednání v 18:00 hod. ukončil. 

 

Václav Sklenář 

předseda FV 


